
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 29. august 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1069

Vil ministeren, idet det fremgår af ”Rigsrevisionens beretning om revisionen af

statsregnskabet for 2017” (punkt 38, side 35), at ”Politiet kan ikke specificere

tilgodehavender på ca. 922 mio. kr., der fremgår af bøde- og sagsomkost-

ningssystemet”, redegøre for, hvordan og hvornår politiet agter at løse det

problem, der påpeges af Rigsrevisionen, samt give et skøn over, hvor stor en

del af de nævnte tilgodehavender politiet forventer at kunne inddrive?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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